亞洲大學 心理學系 輔系課程規劃表

Minor Program Curriculum Plan for Department of Psychology ,Asia University

應修總學分:24學分

校課程委員會通過次別:1133

Total Credits Required: 24

Approved in the 1133 University Curriculum Committee meeting

	1 1 1	Approved	in the l	133 U	niversi	ty Cui	Curriculum Committee meeting		
類別 Catego ry	Course Title	英文名稱 English Title	修課年	修	修課學期 Credi	每週上課時數 Hours per week		诗數	
			級 Year of the Prog ram	期 Sem este		講 授 Lect ure	實作 (驗) Practi ce (labor atory)	實 Inte rn	備註 Remarks
-	普通心理學(一)	General Psychology (1)	1 st	<u>F</u>	3	3	0	0	
	統計學(一)	Statistics (1)	1 st	<u>+</u>	3	3	0	0	
	普通心理學 (二)	General Psychology (2)	1 st	F 2 nd	3	3	0	0	需修過普通心 理學(一) Must have completed
		Statistics (2)	1 st	下 2 nd	3	3	0	0	General Psychology (1) 需修過統計學 (一) Must have completed Statistics (1)
	心理學實驗法(一)	Experimental Psychology (1)		1st	3	3	0	0	需修過普通心 理學(一)(二)、 統計學(一)(二) Must have completed General Psychology (1)、
	心理測驗(一)	Psychological Testing (1)		<u>F</u> 1 st	3	3	0	0	(2)、Statistics (1)、(2) 需修過統計學 (一)(二) Must have completed
	心理學實驗法(二)	Experimental Psychology (2)		下 2 nd	3	3	0	0	Statistics (1)、(2) 需修過心理學 實驗法(一) Must have completed Experimental Psychology (1)
	發展心理學	Developmental Psychology		<u>+</u> 1 st	3	3	0	0	Tsychology (1)
	性格心理學	Personality Psychology		<u>F</u>	3	3	0	0	
	認知心理學	Cognitive Psychology		F 2 nd	3	3	0	0	需修過普通心理學(一)(二)或正修習普通心理學(二) Must have completed General Psychology (1) and (2) or be currently enrolled in General Psychology (2)
	社會心理學	Social Psychology		下 2 nd	3	3	0	0	1 Sychology (2)
	變態心理學	Abnormal Psychology	= 3 rd	<u>F</u> 1 st	3	3	0	0	
	生理心理學	Biopsychology	<u>=</u> 3 rd	F 2 nd	3	3	0	0	
	知覺心理學	Perception	= 3 rd	F 2 nd	3	3	0	0	

- 1. 本課程規劃表適用於申請並核准通過後,自114學年度起實施之輔系學生。(含114學年度起開始修讀之學生)
- 2.學生修讀本系輔系課程,扣除原學系已修習專業科目後不足 24 學分者,得另以本輔系課程表內其他選修科目補足,若仍不足,以本系其他選修科目補足。
- 3. 申請修習本系輔系者應符合下列資格與條件:
 - (1)本校各學系二年級以上之學生。
 - (2)申請日前一學年學業平均成績在原班排名前50%者(含50%);未達前開成績標準者,得檢附原學系成績或已修習本系他系專長課程成績證明,提由本系課程委員會議審查。
 - (3)提出申請後經本系面談通過者。

Remarks:

- 1. This curriculum plan applies to students of the minor program whose applications have been approved and will take effect starting from the 2025 academic year.
- 2. Students pursuing a minor in this department must complete at least 24 credits of required courses specified in the minor curriculum. If, after deducting equivalent professional courses already completed in their primary major, the total is fewer than 24 credits, students may compensate by taking other elective courses listed in the minor curriculum.
- 3. Students applying for a minor in this department must meet the following eligibility criteria:
 - (1) Must be a second-year student or above from any department of the university.
 - (2) Must rank within the top 50% of their class based on the academic average from the previous academic year. Students who do not meet this requirement may submit academic records from their home department or transcripts of psychology-related courses previously completed. These materials will be reviewed by the Department Curriculum Committee.
 - (3) Must pass an interview conducted by the department after submitting the application.

系所主管簽章:

心理學系廖瑞銘

學院院長簽章:



